
FØLG SAKEN
Trond Giskes styretrøbbel

h Mandag fortalte TV2 at
Næringsministeren forsøkte å
presse inn sin venn Tore O.
Sandvik i styret til Telenor.
h Som kulturminister i 2008
utnevnte Giske Sandviks
samboer, Trine Brænden, som
styremedlem i Trondheim
Symfoniorkester.
h Som kulturminister i 2009
utnevnte Giske også sin eks-
svoger, Stein Erik Moe til
styremedlem til Den Norske
Opera & Ballet AS.
h Som næringsminister
kjempet Giske for at LO-leder
Roar Flåthen skulle inn i styret
til Kongsberg Gruppen. Flåt-
hen fikk varaplass. Trond
Giskes kamerat Rune Olsø,
ble i høst ansatt som admi-
nistrerende direktør i det
helstatlige eiendomssel-
skapet Entra etter et styre-
kupp. Ifølge E24 ble styrekup-
pet først mulig etter at Giske
gjorde endringer i styret. Olsø
gikk av etter at saken ble
avslørt av Adresseavisen.
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TYDELIG: Næringsminister
Trond Giske (Ap) mener
kritikken mot han først og
fremst handler om politisk
motstand. Foto: Øistein

NorumMonsen

Øyvind Bøhren er professor i
finansiell økonomi ved BI og le-
der Senter for eierforskning. Han
mener Giske kunne gjort lite an-
nerledes i Entra-saken.
– Eierens rolle er å oppnevne

styret, og siden holde en arm-
lengdes avstand til de beslutnin-
gene styret tar. Er eieren dypt
uenig i styrets beslutninger, er det
derfor valg av nytt styre som er
korrekt reaksjon. Etter det jeg kan
se har Giske holdt fingrene av fa-
tet, også ved å erklære seg inhabil,
sier Bøhren.

Solhjell får ros
21 prosent av befolkningen me-
ner Solhjell håndterte Entra-sa-
ken godt.
– Det er jo hyggelig at såmange

synes jeg har gjort en ålreit jobb.
Både for selskapet og regjeringen
var det viktig å få løst denne saken
raskt, sier Solhjell til Dagbladet.

I en fersk må-
ling Ipsos MMI
har gjort for
Dagbladet,
mener hele 55
prosent av be-
folkningen at
næringsminis-
ter Trond Gis-
ke (Ap) har
håndtert En-
tra-saken på en
dårlig måte.

38 prosent mener også denne
måneden at Giske gjør en dårlig
jobb som næringsminister. Forri-
ge gang Giske ble målt var i mars
2012. Da mente 15 prosent at
Giske gjorde en dårlig jobb.

Hadde svart det samme
– Hadde jeg fulgt mediedeknin-
gen av Entra-saken, ville jeg også
svart at jeg hadde håndtert saken
dårlig. Men alle som er nær denne
saken, vet at realiteten er at jeg ik-
ke har vært borti saken i det hele
tatt, sier Trond Giske til Dagbla-
det.
Etter vinteren og vårens bråk

om habilitet har disse spørsmåle-
ne fått fornyet oppmerksomhet
også internt i regjeringen.
– Jegmeldtemeg inhabil allere-

de i april, og har ikke tatt i saken
siden da. Jeg håper det kommer
bedre fram etter hvert, slik stri-
den rundt utsalget av TV2 også
har kommet bedre fram i ettertid
enn i vinter.

Slaktes
Folket lar seg ikke
imponere av
Trond Giske (Ap)
håndtering av
styrerotet i Entra.
Settestatsråd
Bård Vegar
Solhjell består
med glans.
Tekst: Sofie Prestegård
sop@dagbladet.no

Martine Aurdal
mau@dagbladet.no

for Entra-håndtering

Synes du disse har håndtert
Entra-saken på en god,
dårlig eller middels
måte?

STØTTER
GISKE:
Professor
Øyvind Bøhren.

Jeg er ikke redd for
å stå opp for det jeg

eller regjeringenmener.
Trond Giske, næringsminister (AP)


